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BRM.0012.4.6.2021 

 

 

Protokół nr 31/2021  

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 21 września 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.15. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Grzegorz Piński     – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski     – Członek Komisji 

3. Danuta Jaskulska   –  Członek Komisji 

4. Jarosław Mrówczyński   – Członek Komisji. 

 

Z przyczyn technicznych na posiedzenie Komisji spóźnił się radny Dobromir 

Szymański (godz. 8.05) 
  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia. 
 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji online stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, 

który  zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 30/2021 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 30/2021 z posiedzenia Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 30/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze  

2021 r. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta:  

Przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia                              

za I półrocze 2021 r. wraz z informacją o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2021 r. oraz o przebiegu wykonania planu finansowego 

Biblioteki Miejskiej i Kujawskiego Centrum Kultury za I półrocze 2021 r.   
 

Pytań nie było.  
 

Grzegorz Piński: 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek o pozytywne 

zaopiniowanie przedłożonych i omówionych dokumentów:  
 

1) informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za pierwsze 

półrocze 2021 r.: 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0.  
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska  podjęła 

uchwałę nr 10/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za pierwsze półrocze 2021 r.;   
 

2) informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej                         

za pierwsze półrocze 2021 r.: 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska  podjęła 

uchwałę nr 11/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej za pierwsze półrocze 2021 r.; 
 

3) informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej 

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu za pierwsze półrocze 2021 r.: 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska  podjęła 

uchwałę nr 12/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza 

w Inowrocławiu za pierwsze półrocze 2021 r. 
 

4) informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za pierwsze półrocze 2021 r.: 
 

głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0.  
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska  podjęła 

uchwałę nr 13/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za 

pierwsze półrocze 2021 r. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie 

Miasta Inowrocławia: 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: 
 

Pytań nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

(głosowanie nad projektem uchwały odbyło się w punkcie sprawy bieżące) 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła 

uchwałę nr 14/2021 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie 

wydania opinii o lokalizacji kasyna gry na terenie Miasta Inowrocławia. 
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Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Przewodniczący Komisji oddał głos radnemu Jackowi Bętkowskiemu w sprawie 

pisma skierowanego do Komisji dotyczącego „wieloletniego konfliktu Aeroklubu 

Kujawskiego z okolicznymi mieszkańcami”.   
  
Jacek Bętkowski –Członek Komisji: 

Zapoznałem się z pismem i stwierdzam, że jest w nim wiele przekłamań od tej pani, 

która składa jakieś zażalenia i pretensje. W tym piśmie pani wyznacza panu 

Prezydentowi, aby zapobiec wspieraniu Aeroklubu. Jest to nie do przyjęcia.                 

To pismo jest tak uwłaczające, a zarazem przykre dla Aeroklubu. Tam nie ma tylko 

Aeroklubu, jest tam również sekcja lotniarska, która korzysta z  płyty lotniska, jak 

również z „własnych podwórek”, bo to jest krótki rozbieg.  Są paralotniarze, którzy 

mają własne paralotnie i startują z własnego podwórka, ogrodu. Jest to złośliwe i nie 

do przyjęcia. Chciałbym wnieść taki wniosek o zorganizowanie spotkania 

ze wszystkimi stronami i wyjaśnienie tego. To trafiło do pana Prezydenta jak 

również do wyższych władz lotniczych. To jest bardzo przykre dla dalszej 

działalności Aeroklubu.        
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Przecież Aeroklub nie jest jednostką podległą Miastu. Realizuje swoje cele 

statutowe, zachowuje pełną autonomię.   
 

Jacek Bętkowski –Członek Komisji: 

Dlatego wnoszę, aby zorganizować spotkanie z wszystkimi stronami i rozwiać te 

wątpliwości,  bo ta pani będzie dalej rozpowszechniała informacje krzywdzące dla 

Aeroklubu. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Czy pan rozmawiał z tą panią? 

 

Jacek Bętkowski –Członek Komisji: 

Nie rozmawiałem, ale zapoznałem się z pełnymi informacjami, jak również                                   

z odpowiedzią pana Prezydenta. Myślę, że państwo radni podejmiecie taki wniosek 

i zaprosimy strony, aby rozwiać wszelkie wątpliwości. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Przystopujemy zatem, do przegłosowania wniosku dotyczącego zorganizowania 

takiego spotkania.   

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem wniosku ? 
  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja 

Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła 

uchwałę nr 15/2021 o przyjęciu wniosku w sprawie zorganizowania spotkania. 

  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Grzegorz Piński 
 

 

 

Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 

 

/podpisany/ 

 


